

Circular on the School Activities

Name of Activity: Briefing Session on the Senior Secondary Applied Learning Courses
(2019-21 School Years)

Activity Date: 25 March 2019 (Monday)

Time: 16:00 to 17:00

Activity Venue: School Hall

Fee: Free

Details:

1. After school, students are required to attend the seminar in School Hall and OLE hours will be recorded
2. Introduction to Applied Learning course and distributing relevant information
3. Introduction to School Application and Student Enrolment Procedure
4. Assessment of Applied Learning Subjects in HKDSE
5. For any enquiries, please contact the teacher-in-charge, Mr. Chan Hing Shing (Tel:2576 3415).

Career Guidance Team

----- ✂ ----- ✂ -----

Reply Slip

Circular on

Briefing Session on the Senior Secondary Applied Learning Courses
(2019-21 School Years)

To: Career Guidance Team

I have read the above circular and give permission for _____
to participate.

Emergency telephone: _____ Parent/Guardian signature: _____
Contact person: _____ Date: _____
Relationship to student: _____
Student's mobile: _____

孔聖堂中學

學生參加學校活動家長同意書

- 活動項目： 高中應用學習課程（2019-21 學年）簡介會（中四）
 活動日期： 2019年3月25日（星期一）
 活動地點： 禮堂
 活動時間： 下午4時至下午5時正
 費用： 全免
 備註： 1. 學生須於放學後前往禮堂出席講座，OLE時數將會被紀錄。
 2. 高中應用學習課程的簡介及派發相關資料
 3. 學校報名及學生入讀程序簡介
 4. 香港中學文憑考試應用學習科目的評核方法
 如有任何查詢，可致電本校與陳慶成老師聯絡
 (電話：2576 3415)

校方印鑑

日期：二零一九年三月二十一日

-----回-----條-----

敬覆者： 本人知悉_____班學生_____出席「高中應用學習課程(2019-21
 學年)簡介會」之通告內容。

此覆

孔聖堂中學

緊急聯絡電話： _____

聯絡人： _____

關係： _____

學生手提電話： _____

家長 / 監護人簽署 / 印鑑

日期：____年____月____日